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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 708 af 4. september 2020 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 
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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvad det efter den seneste annoncerede udskydelse forventes at ko-

ste at udvikle det nye ejendomsvurderingssystem? 

 

Svar 

Jeg har fået oplyst, at projektet bliver dyrere end først antaget. Det er én af grundene til, at 

jeg ønsker at gennemføre en trykprøvning med ekstern bistand. Formålet hermed er at 

undersøge ejendomsvurderingsprojektet til bunds, både i forhold til tid, leverancer og øko-

nomi, så der kan fastlægges en realistisk tidsplan og sikres en tilstrækkelig økonomisk 

ramme. På baggrund af trykprøvningen vil jeg forelægge FIU et aktstykke med en samlet 

opdateret økonomisk ramme for udviklingen af det nye ejendomsvurderingssystem.    
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